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Ihmisiä keskellä elämää:

Hollolan Seudun juttusarjassa Ihmisiä keskellä elämää haastatellaan elämänlähei-
sin arkisin kysymyksin tuttuja ja tuntemattomia henkilöitä Hollola-Hämeenkoski-
Kärkölä –alueelta. Juttusarjan kokoaja on toimittaja Kari Mustonen. Puhelin 0400 
821 427, sähköpostiyhteys: kari.mustonen@kolumbus.fi .

www.keittiokalustetukut.fi

Kodin Sininen Oy
Salpausselän
KEITTIÖKALUSTETUKKU
Vanhatalontie 2, 15870 Hollola, p. 03 780 1075, fax 03 780 1074

Avoinna 
ma-pe 9-18 

la 9-14

Vanhan Robin Hoodin tiloissa

KAHVITARJOILUA
Avattu uusi iso keittiökalusteiden 

tehtaanmyymälä!

Keittiökalusteiden ei välttämättä tarvitse maksaa paljon!
keittiöt, komerot, kodinhoitohuoneet, wc-kalusteet, ovet, liukuovet

Lahden Keilahalli
Launeella, Launeenkatu 5

Uusi puh. 0440-420300

www.lahdenkeilahalli.fi 

UUDISTUNUT

Hollolalainen Pasi Vihe-
raho on vihreämpi kuin 
moni muodollisesti vih-
reä. Hän kierrättää, tulee 
vähällä toimeen ja hänellä 
on linja ja näkemys siitä, 
miten yhteiskunnan asioi-
den pitäisi olla. Viherahon 
mielestä nykyisin ei vielä-
kään kierrätetä riittävästi, 
kierrätystä olisi lisättävä 
jatkuvasti.
Viheraho on teknisesti lah-
jakas, elektroniikan spesia-
listi suorastaan, lahjakas 
hän on myös musikaali-
sesti, piano soi miehen 
käsissä, mutta nykyiseen 
asuntoon ei suuri soitin 
mahdu. Suuri on mieskin, 
hänen kengännumeronsa 
on 48.
Mies on valmis lähtemään 
syksyn kunnallisvaaleihin, 
hänessä on vihreyttä, hä-
nessä on myös perussuo-
malaista änkkäpäisyyttä, 
eikä sitä ole vähän.

Minkä kirjan 
luit viimeksi?
Olen huono kirjojen lukija. 
Nuorempana lueskelin 
Nuorten radiokirjan ko-
konaan. Siitä lähti elekt-
roniikkaharrastukseni. 
Katkelmia olen lukenut 
kiinnostavista kirjoista. 

Mikä on mieliohjelmasi
televisiossa?
Katselen mielelläni Salk-
karit, Formulat ja mu-
siikkipitoisia ohjelmia. 
Nythän formulat näkyvät 
maksuttomana saksalai-
selta RTL-kanavalta joten 
lautanen on välttämättö-
myys. Kymmenen uutiset 
on myös suosikkiohjel-
miani. On hyvä tietää mitä 
maailmalla tapahtuu.

Mainitse muutama 
lempiruokalajisi.
Perunamuusi ja lihapul-
lat.

Pari mielijuomaasi?
Sisuviina omenamehulla 
höystettynä.

Millaisesta 
musiikista pidät?
Kuuntelen lähinnä pop-
discomusiikkia mutta 
klassinen pianomusiikki 
kelpaa myös.

Pasi Viheraho 
haluaa kunnanvaltuustoon!

Olen joskus soittanut pia-
noa useita vuosia ja siksi 
pianomusiikki on lähellä 
sydäntä.

Tärkein harrastuksesi?
Elektroniikka. Harrastan 
sitä päivittäin jo siksikin että 
rahaa ei ole ostaa, vaan etsin 
viallisena lähes kaiken ja 
korjailen omaan käyttööni. 

Oletko tyytyväinen 
tuloihisi?
Lähes tyytyväinen. Olen op-
pinut tulemaan vähällä toi-
meen mutta pieni lisä ei olisi 
pahitteeksi. Olen eläkkeellä 
tällä hetkellä ja minulle jää 
elämiseen noin 330 euroa 
kuukaudessa. Sillä ostetaan 
elintarvikkeet maksetaan 
nettikulut, ajoneuvon yllä-
pitokulut yms.
Kodin elektroniikan korjaan 
itse itselleni hyvin pitkälti. 
Laskelmoin että tulisin le-
veästi toimeen noin 1200 
eurolla kuussa.

Käytätkö luottokortteja?
Minulla ei ole luottokort-
teja

Kannatatko 
Päijät-Hämeen 
kokoista suurkuntaa?
En ole isojen kuntien kan-
nalla. Pienet kunnat on ih-
misläheisempiä ja olen sitä 
mieltä että pienet kunnat 
voivat henkisesti paremmin. 
Jos tehdään isoja kuntia 
se on aina pois ihmisten 
hyvinvoinnista tavalla tai 
toisella.

Mitä tulee mieleen sanasta 
kansalaisvastuu?
Jokainen pitää jonkinlaista 
huolta yhteisistä asioista ja 
ajattelee myös muita ihmisiä 
kuntalaisia ja kansalaisia.

Haluat mukaan kunnallispo-
litiikkaan, minkä puolueen 
ohjelman tai suunnan koet 
läheisimmäksi?
Kaikissa puolueissa on hy-
vää ja huonoa. Perussuoma-
laisten kannoissa on paljon 
minua. Vihreät on myös 
osin ok koska ympäristö-
asiat ovat tärkeitä. Olen kui-
tenkin ydinvoiman kannalla 
vaikkakaan se ei ole täysin 
turvallista.

Mitä mieltä 
kansalaispalkasta?
Jokaiselle tulisi taata tietty 
toimeentulo ilman että pitää 
käydä paljon paperisotaa. Se 
on monelle vaikeaa ja han-
kalaa. Yhteiskunnan tulisi 
enemmän suhtautua ihmi-
siin yksilöinä eikä massana, 
jotta työasioita saataisiin 
paremmalle tasolle.

Entä suomalaisten 
juopottelusta?
Suomalaiseen tyyliin kuuluu 
”vetäistä lärvit”. Eihän tämä 
hyvä asia ole mutta näin se 
on aina ollut ja näin se tulee 
aina olemaan. Jos alkoholin 
saantia aletaan hankaloittaa, 
se johtaa siihen että nuoret 
kokevat sen salaisena hie-
nona asiana joka innostaa 
ryyppäämään. 
Ne ketkä ryyppäävät ne 
ryyppäävät ja suurin osa 
niistä, jotka opettelevat ryy-
piskelemään eivät lopulta 
kuitenkaan ryypiskele koko-
aikaisesti. Aihe on hankala 
koska alkoholi ei ole yksise-
litteinen asia. Jos joku vetää 
perjantaina lärvit, en sitä 
kovin pahana asiana pidä.

Pasi Viherahon mielestä kierrätykseen ja sen kehittämiseen olisi kiinnitettävä nykyistä 
enemmän huomiota. Pitäisi tehdä paljon ja puhua vähemmän, mies opastaa. Koiran 
nimi on Rontti.

HOLLOLA Lahden seudun 
UusiKunta -johtoryhmä piti 
ensimmäisen kokouksensa 
Hollolan kunnantalolla viime 
tiistaina. Johtoryhmä koostuu 
seitsemän kunnan (Hartola, 
Hollola, Hämeenkoski, Kär-
kölä, Lahti, Nastola, Padasjo-
ki) kunnanjohtajista, kuntien 
hallitusten ja valtuustojen 
puheenjohtajista sekä han-
ketta valmistelevasta sihtee-
ristöstä. Nämä kunnat ovat 
päättäneet yhdessä selvittää 
kuntarakenneuudistuksen 
mahdollisuuksia.

Kuntien nimeämät edus-
tajat valitsivat johtoryhmän 
ensimmäisessä kokouksessa 

ryhmän puheenjohtajaksi 
Lahden kaupunginvaltuuston 
puheenjohtaja Ilkka Viljasen 
sekä varapuheenjohtajiksi 
Padasjoen kunnanvaltuuston 
puheenjohtaja Pirkka Aho-
lan ja Lahden kaupungin-
valtuuston varapuheenjohtaja 
Mika Karin.

Kokous käsitteli muun 
muassa johtoryhmän työ-
suunnitelmaa ja hankkeesta 
tiedottamista. Lisäksi käytiin 
lähetekeskustelua juhannuk-
seen mennessä laadittavan 
esiselvityksen painopisteistä. 
Esiselvityksessä tarkastel-
laan mm. palveluiden jär-
jestämistä, kuntataloutta, 

elinkeinostrategiaa ja yh-
dyskuntarakenteen kehitystä. 
Tavoitteena on kuvata laaja-
alaisesti niitä uusia mahdolli-
suuksia, joita kuntien voima-
varojen kokoaminen avaisi 
maakunnan kehitykselle.

Puheenjohtaja Viljasen 
mukaan kokous ja siinä käyty 
laaja avoin keskustelu loi 
hyvän pohjan maakunnan 
hyvinvoinnin kannalta kes-
keisen tärkeälle hankkeelle.

Johtoryhmän seuraava ko-
kous päätettiin pitää 4.3. 
Lisäksi on tarkoitus järjes-
tää mukana olevien kuntien 
kunnanhallitusten yhteinen 
seminaari 14.3.

UusiKunta -johtoryhmä 
kokoontui ensi kertaa Hollolassa

Hollolan kunnanjohtaja Päi-
vi Rahkonen on UusiKunta 
-johtoryhmässä muiden 
kuntaseitsikon kunnanjoh-
tajien ohella.


